
Bestuursvoorstellen voor de ALV van 10 november 2023 
 

1. Puntentelling op een vlucht op vrijdag; besluitvormend 
 
Afgelopen vliegseizoen zijn er twee vluchten op vrijdag vervlogen vanwege de verwachtte 
weersomstandigheden in het weekend. 
Op de ALV van 12 november 2021 is er gepeild of een vrijdagvlucht zou moeten tellen voor de 
kampioenschappen. Er is toen geen besluit over genomen. Ondertussen is de vrijdagvlucht van 
afgelopen vliegseizoen wel meegeteld. 
We denken dan ook dat het voor de duidelijkheid nodig is om hierover nu wel een besluit te nemen. 
 
Voorstel: 
Om een vlucht die door omstandigheden op een vrijdag wordt vervlogen wel mee te laten tellen voor 
de afdelingskampioenschappen.  
 
 

2. Afdelingskampioenschappen; peiling 
 
Onze gedachte is dat het in deze tijd passend is bij de sportbeleving van veel liefhebbers, om in de 
kampioenschappen aandacht te hebben voor de vlucht zelf als individuele wedstrijd en voor een 
discipline (Vitesse, Midfond, enz) en niet meer voor de generale kampioenschappen.  
Over een eventuele invulling daarvan bij de kampioenschappen zouden we graag op deze ALV van 
gedachten willen wisselen.  
Als het vliegprogramma is vastgesteld, wordt er namelijk een overzicht gemaakt van de 
kampioenschappen. Bij het maken van dat overzicht kunnen we dan rekening houden van wat er 
vanavond wordt gezegd. 
 
Zodoende hebben we als bestuur de behoefte om een peiling te doen over hoe gedacht wordt over 
zo’n verschuiving bij de kampioenschappen.   
 
Peiling: 
We zouden willen peilen hoe de vergadering denkt over het volgende, waarbij we menen dat de drie 
punten bij elkaar horen: 

1. Bij kampioenschappen per discipline (Vitesse, Midfond, enz.) alle vluchten te tellen 
2. Liefhebbers die een eerste wint in het rayon (bij marathon de afdeling), krijgen een diploma 

waarop de eerste prijzen zijn vermeld.  
Een optie is, dat deze liefhebbers de mogelijkheid krijgen om de winnende duif op de 
foto te laten zetten. Belangrijk is dan het kostenplaatje.  
In dat kader is het natuurlijk ook mogelijk om bijvoorbeeld een deel van de winnende 
duiven op de foto te laten zetten; bijvoorbeeld één per liefhebber of de winnaars van 
het afdelingsconcours. 

3. De generale kampioenschappen afschaffen 
 
We zijn benieuwd naar uw gedachten en meningen over deze andere opzet van de 
kampioenschappen. 


